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Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas

Sándorhoz, mivel 212/2010. (VII . 1 .) Korm.rendelet 94. §-nak 1) pontja alapján a Vidékfejlesztési

miniszter feladat és hatáskörébe tartozik .

„Mire számíthatnak a bugaci tűzvész károsultjai? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy ország aggodalommal figyelhette az április végi, május eleji bugaci t űzvész tragikus

pillanatait . Személyes tapasztalataim alapján és a sajtó híradásait figyelemmel kísérve engedje meg ,

hogy idézzek egy, a sajtóban megjelent véleményt :

„Biztosan felnő majd néhány olyan generáció, amelynek esélye sem lesz, hogy testközelből

ismerje meg a valaha híres bugaci ősborókást” – jegyezte meg szomorúan az ELTE Etológiai

Tanszékének docense, a Magyar Nemzet június 7-i cikkében .

A tűzvészben a Kiskunsági Nemzeti Park bugaci területén fekv ő kétezer hektárnyi erdő közel

ötven százaléka égett le. A legnagyobb károkat az Európa által híres ősborókás szenvedte, mely

szinte teljesen megsemmisült.

A károkat nagyon nehéz lesz helyrehozni . A tűzvész óta többen is kutatást végeztek, hogyan

lehetne rehabilitálni a területet.



Az egyik kutatás eredménye szerint, talán nem kell ötven — száz év ahhoz, hogy a felperzsel t

homokbuckákon újra borókás legyen . Ahhoz, hogy bármit is elkezdjenek, meg kell tisztítani az

erdőt, a tűz által elpusztult, életveszélyessé vált fáktól . Amíg ez nem történik meg, addig nem

kezdődhet el a terület rehabilitálása. Továbbá a nagyrészt turizmusból él ő település lakói

ellehetetlenült helyzetbe kerültek, hiszen jelenleg nem engednek turistákat a korábban oly népszerű

területre.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :

Napirenden szerepel-e illetve az idei vagy jövő évi költségvetésben van-e forrás a károk

megtérítésére, az eredeti állapot helyreállítására? .

Mikor, kivel, milyen forrásból és hogyan kívánják rehabilitálni a káro9dot területet?

Hogyan kívánja megoldani az eddig bugaci türizüúsb l élők, de a jövőben ellehetetlenül t

vállalkozások és személyek egzisztenciájának biztosítását ?

- Miért nem keresték meg azokat a személyeket, akik hősiesen, anyagi áldozatvállalással ,

szegényes eszközökkel próbálták megfékezni a nagyobb kárt ?

Miért nem köszönte meg nekik senki ?

Megvalósíthatónak tartja-e, hogy a kivágásra kerülő fákat, ne vállalkozókkal termeltessék ki,

hanem a rászoruló bugaci lakosok ingyen, a kivágott fákért cserébe (télen legyen mive l

fiíteniük) megtisztítsák a területet?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012. július 20 .

Har zo Tamás

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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